

COURT OF APPEAL OF
NEW BRUNSWICK



COUR D'APPEL DU
NOUVEAU-BRUNSWICK

145-06-CA

JAMES D. TAYLOR

APPELLANT

- and -

HER MAJESTY THE QUEEN

RESPONDENT

Taylor v. R., 2009 NBCA 63

CORAM:

The Honourable Justice Deschênes
The Honourable Justice Richard
The Honourable Justice Bell

Appeal from a decision of the Provincial Court:
November 26, 2006

History of case:

Decision under appeal:
Unreported

Preliminary or incidental proceedings:
N/A

Motion heard:
September 8, 2009

Decision on motion rendered:
September 8, 2009

Counsel at hearing:

For the appellant:
James J. Matheson

For the respondent:
Lucie Mathurin-Ring

JAMES D. TAYLOR

APPELANT

- et -

SA MAJESTÉ LA REINE

INTIMÉE

Taylor c. R., 2009 NBCA 63

CORAM :

L'honorable juge Deschênes
L'honorable juge Richard
L'honorable juge Bell

Appel d'une décision de la Cour provinciale :
Le 26 novembre 2006

Historique de la cause :

Décision frappée d'appel :
Inédite

Procédure préliminaire ou accessoire :
S.O.

Motion entendue :
Le 8 septembre 2009

Décision sur la motion :
Le 8 septembre 2009

Avocats à l'audience :

Pour l'appellant :
James J. Matheson

Pour l'intimée :
Lucie Mathurin-Ring

THE COURT

Given the consent of the Attorney General, Mr. Taylor's request for an extension of time to perfect his appeal is granted. The period is extended to October 30, 2009.

LA COUR

Le Procureur général y ayant consenti, la demande de prorogation du délai imparti pour la mise en état de son appel présentée par M. Taylor est accueillie. Le délai est prorogé au 30 octobre 2009.

The following is the judgment delivered by

THE COURT

(Orally)

[1] James D. Taylor has filed a Notice of Appeal but has failed to perfect his appeal within the time prescribed in the *Rules of Court* or within the time extended by an order of a judge of this Court. Pursuant to Rule 63.22, the Registrar applies for the dismissal of the appeal. At the hearing, Mr. Taylor's counsel advised the Court he anticipated being able to perfect the appeal in October 2009, and counsel for the Attorney General consented to a further extension.

[2] Given the consent of the Attorney General, we extend the time for Mr. Taylor to perfect his appeal to October 30, 2009.

Version française de la décision rendue par

LA COUR
(Oralement)

- [1] James D. Taylor a déposé un avis d'appel mais a omis de mettre son appel en état dans le délai prescrit par les *Règles de procédure* ou dans le délai prorogé par une ordonnance d'un juge de notre Cour. Invoquant la règle 63.22, le registraire demande le rejet de l'appel. À l'audience, l'avocat de M. Taylor a indiqué à la Cour qu'il s'attendait de pouvoir mettre l'appel en état en octobre 2009, et l'avocate du ministère public a consenti à ce que le délai soit à nouveau prorogé.
- [2] Le Procureur général y ayant consenti, nous accordons à M. Taylor jusqu'au 30 octobre 2009 pour mettre son appel en état.